
 

 

 
 

 

 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde 
 

Mødetidspunkt Den 27.5. 

Sted Vi mødes fysisk på skolen. Der serveres lidt mad under-

vejs. 

Medlemmer 

 

Samia Sofie Kappe, Formand (SK) 

Britta Eyrich Jessen, Næstformand (BE) 

Pia Lægaard Andersen (PL) 

Thomas Bitsch Metelmann (TBM) 

Alex Ottas (AO) 

Charlotte Krogh (CK) 

Morten Betack Storch (MS) 

Andjella Brogaard (AB) 

Trine Mønster, medarbejderrepræsentant (TM) 

Kasper Bidstrup Thorsen, medarbejderrepræsentant (KT) 

Nikolaj og Elvira fra elevrådet 

Kommunalbestyrelsesrepræsentant Trine Dybkjær (TD)(Lokallisten) 

Skoleledelse Karin Grüttner, (KG), Jacob Kofoed (JK)  

Fraværende m. afbud TD, PL, AO, MS, TBM 

 

Punkt/tid Dagsordenspunkt Dagsordentekst  

0. 17.00 Valg til bestyrelsen 5 forældre stillede op, og der blev afholdt et 

valg udendørs. 

Heidi Juul (suppleant), Lise (fast medlem) og 

Margrethe (suppleant) blev valgt ind frem til 

næste valg. 

Tak til alle for at stille sig til rådighed. 

 

 

1. 17.30 Godkendelse af dagsor-

denen 

Dagsorden blev godkendt. SK 

2. 17.35 Status på nødundervis-

ning, genåbning og test-

ning 

KG orienterede om corona og hjemsendelse i 
forbindelse corona. Skolen er indtil videre 
gået fri fra hjemsendelse af klasser/grupper. 
 
Der er testcenter på skolen. Elever bliver te-
stet to gange om ugen. 

KG 
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Vi har fastholdt nødskemaet for at minimere 
skift af voksne. 
Vi har prioriteret at sende eleverne på lejr-
skole for de klasser, hvor det var muligt. 
 
Fritiden er fortsat struktureret Coronavenligt, 
hvilket betyder et større forbrug af personale-
ressourcer.  
 

3. 17.50 Ferieplanlægning i det 

kommende skoleår 

Skolen vil gerne have lov at holde SFO og 
SFK lukket i dagene mellem jul og nytår. 
 
KG orienterede om baggrunden for punktet. 
 
SKB giver skolen tilladelse at holde lukket 
mellem jul og nytår. Skovlyskolen arrangerer 
pasning til de elever, der evt. har brug for det, 
i samarbejde med Holte Skole. 
 

KG 

4. 18.00 Deltagelse i LEAP Kommunen har aftalt et samarbejde med 
KATA-fonden i forhold til at en skole i kom-
munen udpeges til LEAP-skole.  
 
KG orienterede SKB om LEAPS -projektet. 
SKB skal godkende at skolen går videre med 
projektet.  
 
Der blev spurgt ind til hvordan medarbejdere 
har det med projektet,  
Der blev spurgt ind til den fokus på den fag-
faglige del af fagene. 
Der bliver ytret bekymring om længden af 
projektet på 10 år. 
Det blev nævnt at projektet bl.a. kan under-
støtte elevernes motivation for læring, medar-
bejdernes professionelle samarbejde samt 
understøtte ledelsen i at skabe rammerne for 
læring, trivsel og dannelse for eleverne. 
 
Der er opbakning fra SKB, hvis medarbejdere 
og ledelse er enige om, at det er et projekt 
flertallet kan se sig i.  
 
Ledelsen vil spørge personalegruppen om 
deres holdning til projektet. 
 

KG 

5. 18.15 Princip omkring under-

visningen 

På næste møde skal bestyrelsen arbejde 
med dette princip. Dette blev introduceret. 
 
BE orienterede om baggrunden og tankerne 
for princippet for undervisning. Målet er at 

BE 



 

 

samle alle beskriver om undervisning under 
et princip. 
 
På næste møde tages princippet op igen. Be-
styrelsen skal blandt andet have øje for, hvor-
dan der kan føres tilsyn med princippet. 

 
  Spisning og pause 

 

  

6. 18.45 Styrket udskoling Et af indsatsområderne i skoleplanen om-
handler en styrket udskoling. Skolen vil gerne 
invitere bestyrelsen med ind i drøftelserne i 
forhold til de konkrete handlinger. 
 
JK orienterede kort om tanker for styrket ud-
skoling. Punktet bliver taget op igen på næste 
SKBmøde 

JK 

7. 

 

19.25 Meddelelser fra:  SK 

Formanden  Ingen meddelelser  

Skoleledelsen KG orienterede om ansættelser i alm. og spe-

cial afdelingen. 

 

Medarbejderne  Ingen meddelelser  

Andre   

8. Eventuel 

 

  

 

 

 


